

Kollelev Grundejerforening

Mødereferat: Bestyrelsesmøde
Tidspunkt: 11. marts 2019 kl 20:00 – 22:00
Sted: Tim Larsen, Parkvej 5

Deltagere: Tim Larsen (TL) konstitueret formand og kasserer
Jørn Dietrich (JD) næstformand
Jonas Johansen (JJ)
John Menå (JM)
Willem van der Beek (WB) suppleant
Lis Lauritsen (LL) suppleant

Afbud: Henrik Agersted (HA)
Jørn Gettermann (JG)

DAGSORDEN

1. Valg af referent

TL indvilgede i at skrive referat.

2. Godkendelse af referat fra bestyrelsesmøde afholdt d. 14. november 2018

Referatet blev godkendt uden kommentarer

3. Ændring af vedtægter

TL havde sammenskrevet de kommentarer til vedtægtsændringerne, der var indkommet siden sidst. Der var enkelte få redaktionelle kommentarer til ændringsforslaget. TL retter og udsender det endelige udkast sammen med referatet.

4. Medlemmer herunder regnskab

TL gennemgik det udsendte foreløbige regnskab. Der var ingen umiddelbare kommentarer hertil. Regnskabet er ikke gennemgået af revisor.

Lige nu har vi 176 betalende medlemmer. Regnskabet viser ganske vidst, at der er en kontingentindbetaling på kr. 18.400,- svarende til 184 betalende medlemmer. Divergensen skyldes, at der er nogle af vore medlemmer, der har indbetalt kontingentet to gange, og at der er et par indbetalinger uden adresseangivelse.

På basis af budgettet for 2018 blev budgettet for 2019 diskuteret, og der var enighed om at ændre lidt på fordelingen, se punkt 7 og 8.a.

Budgettet kom herefter til at se ud som følger:

Budget for 2019

Indtægter:

Kontingent 2019	20.000,-
Gebyrer	0,-
Renter	<u>0,-</u>

Indtægter i alt 20.000,-

Udgifter:

Generalforsamling	2.000,-
Bestyrelsesmøder	1.000,-
Nyhedsbreve, tryk, uddeling m.v.	10.000,-
Hjemmeside	3.000,-
Kontorartikler, blanketter, porto m.v.	600,-
Kollelev Mose	5.000,-
Diverse aktiviteter	1.000,-
Kørsel	100,-
Småanskaffelser	500,-
Gebyrer m.v.	500,-
Revisor	<u>1.000,-</u>
Udgifter i alt	<u>24.700,-</u>
Årets resultat	<u>-4.700,-</u>

Saldoen på vor bankkonto er pr. 11. marts 2019 kr. 110.171,15

5. Generalforsamling 2019

Det blev besluttet at afholde generalforsamlingen den 24. eller 25. april 2019 i enten Virumhallen, Virum Kirke eller Virum skole.

TL undersøger, hvor det er muligt at få et lokale stillet til rådighed.

Som indlæg til generalforsamlingen blev foreslået følgende:

1. Indlæg om Virum Bymidte ved Jytte Olander
2. Indlæg om Nabohjælp
3. Indlæg om forebyggelse af indbrud ved Bolius

JM foreslog, at ved indkaldelse til den ordinære generalforsamling blev der også indkaldt til den ekstraordinære generalforsamling, således at vi hurtigt kunne få vedtaget vedtægtsændringerne. Det skulle så være d. 8. maj.

6. Private fællesveje

JJ fortalte, at det havde været svært at få alle med til "snerydningsprojektet" på Holmevej, men det lykkedes til sidst. Kontrakten med kommunen gælder kun for vinteren 2018 / 2019, så hvad der kommer til at ske til næste vinter står hen i det uvisse.

7. Status for hjemmeside

TL havde desværre ikke haft kontakt med den lokale konsulent, som er ved at opdatere Virum-Sorgenfri Handels- og borgerforenings hjemmeside, da han ikke mødte op til det sidste bestyrelsesmøde i foreningen. Derfor er der ingen nyheder. Det blev besluttet budgetmæssigt at afsætte kr. 3.000,- til en opdatering af vor hjemmeside, så den bliver mere synlig på Google.

8. Opfølgning på tidligere sager behandlet i bestyrelsen

a. Plejeplan for Kollelev Mose

Det blev besluttet budgetmæssigt at afsætte kr. 5.000,- til at få taget en måling af slammet i Mosen for at kunne få konstateret, om der ligger en potentiel fare for miljøforureningen skjult efter de mange års udledning af spildevand til mosen.

TL retter en henvendelse til grundejerforeningen Kollelev Mosepark om at lave en fælles front ved en evt. fornyet henvendelse til kommunen.

b. Virum bymidte

Den 26. februar afholdt Lyngby-Taarbæk Kommune (LTK) et dialogmøde i Virumhallen. Vi deltog med følgende personer WB, JD og TL.

Af debatten fremgik, at der var flertal for, at der skulle etableres en rundkørsel i stedet for det nuværende signalanlæg på Virum Torv. På forespørgsel fra TL vedrørende trafiksikkerheden i en rundkørsel

versus et signalreguleret kryds, svarede LTK, at den ville være stort set ens. Det var TL dog ikke enig i, og det var Niels Wellendorf fra cyklistforbundet heller ikke enig i.

TL havde efterfølgende konsulteret sig bagland, og det viste sig, at der var 70% større risiko for ulykker i en rundkørsel med bløde trafikanter, end det var tilfældet ved signalregulerede kryds. Kapaciteten for trafikafvikling i rundkørslen i myldretiden var heller ikke nær så stor, som det fremgik af den af Rambøll udarbejdede rapport.

Disse oplysninger har TL videresendt til LTK, således at dette kan indgå i vurderingen af den endelige løsning.

Der blev under dialogmødet også diskuteret, hvordan Frederiksdalsvej skulle indrettes på strækningen mellem Grønnevej og Skovridergårdsvej. Der var herunder en diskussion om dobbeltrettede cykelstier på begge sider af denne strækning. Kommunen mente ikke, der var plads til dette bortset fra den nordlige strækning mellem Virum Station og Grønnevej.

JD havde efterfølgende lavet et oplæg til, hvordan dette kunne løses, som han præsenterede på bestyrelsesmødet. JD og TL vil prøve at få dette kommunikeret videre til LTK.

9. Mødeplan

Der blev ikke aftalt flere møder inden afholdelse af generalforsamlingen.

10. Eventuelt

Ingen bemærkninger.